
 

Številka: 03214-8/2012-7 

Datum:   6. 12. 2012                          

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

14. seje ODBORA ZA PREDŠOLSKO VZGOJO IN IZOBRAŽEVANJE (v nadaljevanju odbor),  

ki je bil v torek, 4. 12. 2012  ob 14.00 uri v Klubu 11 Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana.  

      

 

Navzoči 

člani 

odbora: 

 

mag. Eva Strmljan Kreslin, Bruna Antauer, izr. prof. dr. Milena Mileva Blažić, Marko 

Koprivc, Iztok Kordiš, Mojca Kucler Dolinar, Jožica Pantar, Mojca Škrinjar, Meta 

Škufca, Francka Trobec, Avguština Zupančič  

 

Ostali 

navzoči: 

Marija Fabčič, vodja Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje, Darja Lesjak, vodja 

Službe za razvojne projekte in investicije, Jana Šorn, SRPI, Mojca Škof, OPVI 

 

S sklicem seje predlagani dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 13. seje odbora  

2. a) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2013 - za področje 

predšolske vzgoje in izobraževanja 

b) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2014 - za področje 

predšolske vzgoje in izobraževanja 

3. Razno 

 

Dne 29. 11. 2012 je predsednica po elektronski pošti predlagala razširitev dnevnega reda z novo 3. 

točko:  Seznanitev s predlogom besedila MIZKŠ, ki se umešča v Zakon o  uravnoteženju javnih 

financ občin in nanaša na predšolsko vzgojo in izobraževanje v MOL.  

 

Predsednica je dala na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda, ki je bil soglasno potrjen: 

1. Potrditev zapisnika 13. seje odbora  

2. a) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2013 - za področje 

predšolske vzgoje in izobraževanja 

b) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2014 - za področje 

predšolske vzgoje in izobraževanja 

      3.    Seznanitev s predlogom besedila MIZKŠ, ki se umešča v Zakon o    

             uravnoteženju javnih financ občin in nanaša na predšolsko vzgojo in  

             izobraževanje v MOL  

4. Razno 

 

Zapisnik k 1. točki je bil priložen s sklicem seje, gradivo k 2. in točki je objavljeno in dostopno na 

spletni strani MOL na naslovu: http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-

2014/80066/detail.html, gradivo k 3. točki je bilo dne 29. 11. 2012 posredovano po elektronski pošti.  

Predsednica je uvodoma čestitala Jožici Pantar za prejem ugledne nagrade Republike Slovenije s 

področja šolstva, ki ji je bila podeljena v mesecu oktobru in Mileni Milevi Blažić za podeljeno 

Trubarjevo priznanje, ki ga Narodna in univerzitetna knjižnica podeljuje za pomembne prispevke k 

ohranjanju nacionalne pisne kulturne dediščine.  

 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/80066/detail.html
http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/80066/detail.html


 

 

1. 

Potrditev zapisnika 13. seje odbora 

 

Na zapisnik 13. seje z dne 9. 10. 2012  ni bilo pripomb in se v predlagani vsebini potrdi. Francko 

Trobec je zanimalo, kakšen je odgovor strokovnih služb glede ureditve nevarnih šolskih poti ter 

opremljenosti z ustrezno prometno signalizacijo na Ižanski cesti, kjer so uvedena nova avtobusna 

postajališča.  Tajnica odbora ponovno zaprosi za odgovor oziroma ukrepe za rešitev omenjene 

problematike. 

 

Predsednica je dala na glasovanje SKLEP: 

Zapisnik 13. seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraževanje z dne 9. 10. 2012 se v 

predlagani vsebini  potrdi.  

 

Sklep  JE  sprejet z 11 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 11 navzočih. 

 

 

2. 

      a) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2013 - za področje     

      predšolske vzgoje in izobraževanja 

b) Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2014 - za področje 

predšolske vzgoje in izobraževanja 

 

Obrazložitev gradiva za oba proračunska dokumenta skupaj sta podali:       

- Marija Fabčič, področje Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje 

- Darja Lesjak,   področje Službe za razvojne projekte in investicije. 

Razpravljali so Jožica Pantar, Mojca Škrinjar in Francka Trobec.  

Mojca Škrinjar je predlagala, da se prioritetno zagotovijo sredstva za zamenjavo oken v vrtcih in 

šolah,  ki so stara več kot 20 let. Marija Fabčič je pojasnila, da že poteka energetska sanacija vrtcev in 

šol; MOL je kandidirala na javnem razpisu Ministrstva za infrastrukturo in prostor za sofinanciranje 

operacij za energetsko sanacijo stavb v lasti občin. Sicer pa investicijsko vzdrževanje poteka skladno 

z načrtom obnov, finančnim načrtom vrtcev in OŠ ter od razpoložljivega obsega sredstev. 

Francka Trobec je predlagala, da jih strokovne službe seznanijo s prioritetnim seznamom obnov 

oziroma investicij in investicijskega vzdrževanja. 

 

Predsednica je po razpravi predlagala v sprejem naslednja predloga sklepov: 

SKLEP 1: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Odloka o proračunu Mestne 

občine Ljubljana za leto 2013 - za področje predšolske vzgoje in izobraževanja  in ga predlaga 

pristojnemu Odboru za finance in mestnemu svetu v sprejem. 

 

Sklep je sprejet z 8 glasovi za, 0 proti od 11 navzočih.   

 

SKLEP 2: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Odloka o proračunu Mestne 

občine Ljubljana za leto 2014 - za področje predšolske vzgoje in izobraževanja  in ga predlaga 

pristojnemu Odboru za finance in mestnemu svetu v sprejem. 

 

Sklep je sprejet z 8 glasovi za, 0 proti od 11 navzočih.   

 

3. 

Seznanitev s predlogom besedila MIZKŠ, ki se umešča v Zakon o uravnoteženju 

 javnih financ občin in nanaša na predšolsko vzgojo in izobraževanje v MOL 

 

Ministrstvo za izobraževanje, znanost, kulturo in šport je pripravilo predlog besedila, ki se umešča v 

Zakon o uravnoteženju javnih financ v občinah.  Besedila predlaganih členov se nanašajo na področje 

vrtcev in osnovnega šolstva ter vsebujejo ukrepe, ki posegajo v normative in standarde.  



 

 

Predsednica je uvodoma povedala, da je kvalitetna predšolska vzgoja temelj vzgoje in izobraževanja 

naših otrok in prav zato mora ostati javna mreža in program vrtcev kakovosten v skladu z obstoječimi 

normativi in standardi. Primerjava normativov predšolske vzgoje z drugimi državami ni primerna, 

zaradi številnih dejavnikov. 

Predsednica je za obrazložitev gradiva zaprosila gospo Mojco Škrinjar, državno sekretarko MIZKŠ, 

ki je gradivo predstavila. Zaradi poslabšanja finančnih razmer v državi predlagajo občinam sprejem 

ukrepov za zmanjšanje stroškov v občinskih proračunih, kar pomeni racionalizacijo normativov in 

standardov. Predlagane spremembe s področja vrtcev: 

- začasno povečanje števila otrok v skupini, kjer to omogočajo prostorski normativi,  

- povečana učna obveznost vzgojiteljev,  

- spreminjanje organizacije v sklopu sočasnosti v prvem starostnem obdobju, 

- podaljšanje časa  prilagoditve prostorskih normativov za občine.  

S področja osnovnega šolstva, kjer se: 

- določa skupni šolski okoliš v naseljih z več kot dvema šolama ter vpeljuje najmanjše   število 

učencev v oddelku, 

- ureja prevoz šoloobveznih otrok, 

- ureja status šol, ki ne dosegajo več normativa za samostojno šolo. 

Po mnenju Škrinjarjeve predlagani ukrepi ne bodo vplivali na poslabšanje kvalitete dela, bodo  pa 

bistveno pripomogli k zmanjševanju stroškov in znižanju izdatkov v občinskih proračunih, ter 

posledično tudi nižji ceni programov vrtcev, ki jo plačujejo starši.  

Marija Fabčič je izrazila pomisleke in nestrinjanje s predlaganimi spremembami. 

Razpravljali so vsi člani odbora in izrazili svoje stališče so predloga sprememb. Predsednica je 

povzela večinsko mnenje in v sprejem predlagala naslednji sklep: 

 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje se je seznanil s predlogom besedila MIZKŠ, ki se 

umešča v Zakon o uravnoteženju javnih financ občin in nanaša na predšolsko vzgojo in 

izobraževanje v MOL. Glede na številne pomisleke izražene v razpravi, odbor poziva župana 

MOL, da strokovne službe Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje pripravijo pripombe 

na predlog besedila in jih posreduje MIZKŠ. 

 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira sedanje normative, ki urejajo standarde 

v vrtcih in osnovnih šolah. 

 

Sklep je bil sprejet z 5 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih članov.   

 

4. 

Razno 

 

Pod točko razno ni bilo razprave. 

 

 

Seja je bila končana ob 16.05 uri. 

 

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, tajnica odbora 

                        mag.  Eva STRMLJAN KRESLIN   

                                                                                                                p r e d s e d n i c a  


